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Onderwerp: Concept nota van Uitgangspunten Driehuis 2021-2030 
  
Toelichting bij de vragen. 
 
Op 11 mei heeft het college middels een collegebericht een besluit genomen om de concept nota te 
bespreken tijdens de 6e en laatste dorpsdialoog Driehuis op 18 mei. De raad is hierover geïnformeerd 
middels dit collegebericht.  
 
 
Vraag 1 
Is het college het met het CDA eens dat een dorpsdialoog moet plaatsvinden met alle betrokkenen en niet 
enkel de bewoners? Ook scholen, bedrijven en verenigingen maken toch deel uit van de gemeenschap van 
Driehuis? 
 
Vraag 2 
Zo nee, waarom niet?  

 

Vraag 3 

Klopt het, dat het college al jarenlang in dialoog is met RKVV Velsen over een mogelijke verhuizing inclusief 

hun bereidheid daarin mee te werken? Zo ja, wat is de uitkomst van deze dialoog? 

 

Vraag 4 

Is het college bekend dat zowel RKVV Velsen als de potentiële ontwikkelaar in gesprek zijn met de 

provincie, de gemeente en de MRA over een mogelijke verhuizing? 

  

Vraag 5 

Zo ja, wat is daarover bekend en welke status heeft dit?  

 

Vraag 6 

En, zijn er in dit licht al mogelijkheden onderzocht op haalbaarheid? Zo ja, wat zijn daarvan de uitkomsten? 

  

Vraag 7 

Klopt het dat zowel de potentiële ontwikkelaar als RKVV Velsen voorafgaand aan de laatste dorpsdialoog  

niet zijn geïnformeerd over de door het college gemaakte keuze om RKVV Velsen in ieder geval niet vóór 

het jaar 2030 te verhuizen? 
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Vraag 8 

Zo ja, waarom is dit niet gebeurd? 

 

Vraag 9  

Wat vindt het college ervan dat de belanghebbenden, lopende onderhandelingen en gesprekken, het 

‘besluit’ van het college over de verhuizing uit de krant moesten vernemen?  

 

Vraag 10 

Waarom heeft het college besloten de concept nota van uitgangspunten op 18 mei te bespreken met de 

dorpsdialoog en niet eerst de onderzoeken af te wachten naar de voor- en nadelen van een mogelijke 

verhuizing?  

 
Vraag 12 
Waarom heeft het college besloten om de gemeenteraad achteraf te consulteren over deze concept nota 
van uitgangspunten en niet vooraf?  
 
Vraag 13 
Velsen heeft een woningopgave voor 2030 totaal van 2900 woningen.  
Vindt het college het niet voorbarig om, in het licht van de grote gemeentelijke woningbouwopgave en de 
lopende gesprekken rondom RKVV Velsen, op dit moment al een mogelijke verhuizing tot na 2030 te 
bevriezen?     
 
Vraag 14 
Zo niet, waarom niet?  
 
Vraag 15 
Waarom is de verkeers- en parkeerproblematiek niet direct besproken met RKVVVelsen? 
 
Vraag 16 
Is het college het met ons eens dat deze concept nota van uitgangspunten nu al definitieve verwachtingen 
wekt bij de Dorpsraad Driehuis? 
 
Vraag 17  
Zo nee, waarom niet?  
 
Vraag 18 
Is het college het met ons eens dat de gemeenteraad, als hoogste orgaan in de gemeente, pas na de zomer 
zal worden geconsulteerd over deze notitie en niet aansluitend in een sessie met de fracties zodat ook zij 
hun visie kunnen geven over de dorpsdialoog? 
 
Vraag 18  
Zo nee waarom niet?  
 
Wij zien de beantwoording van onze vragen binnen 15 dagen tegemoet met tussenkomst van de griffie 
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